

[Text]

Senator Stollery: Mr. Chairman, I am just unclear. What will happen to the study that we conducted on subsidies? Will we continue with that study?

The Chairman: Yes.

Senator Stollery: Is that what you are saying?

The Chairman: Yes, that is what I was referring to. I would like to have the advice of the Leader of the Government in the Senate through one of the members of the committee who sits on the government side.

Senator Macdonald: Do you want Senator Muir to convey that message to the leader?

The Chairman: Yes.

Senator Macdonald: He is not here this morning, but I will convey that message to him.

The Chairman: I do not think we will have any meetings of the committee before the Christmas break, since there is just next week left. Do you think we should hold another meeting before the Christmas break?

Senator Macquarrie: No.

The Chairman: Then we will wait until we have received some information from the Leader of the Government.

Will somebody move that the committee do now adjourn?

Senator Petten: I so move, Mr. Chairman.

The Chairman: Is it agreed, honourable senators?

Hon. Senators: Agreed.

The Chairman: Carried.

The committee adjourned.

Ottawa, Tuesday, March 26, 1985

The Standing Senate Committee on Transport and Communications met this day at 9.00 a.m., to consider the subject-matter of the document entitled "Transportation of Dangerous Goods Regulations" made by Order in Council P.C. 1985-147, dated January 17, 1985.

Hon. Léopold Langlois (*Chairman*) in the Chair.

The Chairman: Honourable senators, my first words will be words of welcome to the minister who is with us this morning. We appreciate your coming here this morning, Mr. Mazankowski.

For the benefit of those who were not members of the committee in 1981, I should like to mention that, in 1981, we studied these regulations and, after having held 15 meetings, came to the following conclusions:

Your Committee has examined draft number 4, dated October 10th, 1980, of regulations proposed to be made pursuant to the Act. The evidence shows, among other things, that said draft number 4 is now undergoing revision which may not be completed before September of this year, if then. Your Committee is of the view that it cannot make a report of substance until it has been able to examine the proposed regulations in their final form.

[Traduction]

Le sénateur Stollery: Monsieur le président, je ne comprends pas très bien. Qu'en est-il de l'étude que nous avons effectuée sur la question des subventions? Allons-nous poursuivre cette étude?

Le président: Oui.

Le sénateur Stollery: C'est bien ce que vous disiez?

Le président: Oui, c'est cela que je voulais dire. Je voudrais obtenir l'avis du leader du gouvernement au Sénat par l'intermédiaire de l'un des membres du comité représentant le parti au pouvoir.

Le sénateur Macdonald: Voulez-vous que le sénateur Muir fasse part de votre message au leader?

Le président: Oui.

Le sénateur Macdonald: Il n'est pas ici ce matin, mais je lui en parlerai.

Le président: Je ne crois pas que le comité se réunira avant le congé de Noël puisqu'il ne reste qu'une semaine. Croyez-vous que nous devrions tenir une autre réunion avant Noël?

Le sénateur Macquarrie: Non.

Le président: Nous attendrons donc de recevoir de l'information de la part du leader du gouvernement.

Quelqu'un pourrait-il proposer l'ajournement?

Le sénateur Petten: Je le propose, monsieur le président.

Le président: Êtes-vous d'accord, honorables sénateurs?

Des voix: D'accord.

Le président: Adoptée.

Le comité s'ajourne.

Ottawa, le mardi 26 mars 1985

Le Comité sénatorial permanent des transports et des communications se réunit aujourd'hui à 9 heures pour étudier la teneur du document intitulé «Règlement sur le transport des marchandises dangereuses», pris par le décret C.P. 1985-147 du 17 janvier 1985.

L'honorable Léopold Langlois (*président*) occupe le fauteuil.

Le président: Honorables sénateurs, permettez-moi d'entrée de jeu de souhaiter la bienvenue au Ministre qui comparait devant nous ce matin. Nous vous remercions d'être là Monsieur Mazankowski.

J'aimerais signaler à l'intention de ceux qui n'étaient pas membres du Comité en 1981 que nous avons étudié ce règlement cette année-là et qu'après avoir consacré quinze séances à la question, nous en sommes venus aux conclusions suivantes:

Le Comité a examiné le 4e projet, daté du 10 octobre 1980, des règlements proposés en application de cette loi. Il appert, entre autres choses, que ce document no 4 fait présentement l'objet d'une révision qui ne sera pas terminée avant septembre prochain, au plus tôt. Le Comité estime donc qu'il ne peut faire un rapport détaillé avant d'avoir pu examiner les règlements proposés dans leur version finale.